
PROTOKÓŁ Nr VI/2015 

VI sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 27 marca 2015 r. 

 

Miejsce posiedzenia - sala nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 13
00 

- 16
10

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 14 radnych. Nieobecny: Krzysztof Karbowski. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Pan Waldemar Chochowski - Przewodniczący Rady Miasta.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski poinformował, że radni otrzymali 

porządek obrad wraz z projektami uchwał. Następnie zaproponował autopoprawkę w punkcie 3. 

w brzmieniu: „Wręczenie stypendiów sportowych Burmistrza Miasta Dęblin na 2015 rok oraz 

wręczenie wyróżnienia laureatowi konkursu matematycznego Magdalenie Laszczewskiej, 

podziękowań rodzicom, nauczycielce i dyrektorowi”.  

Rada 14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła porządek obrad VI sesji, wraz z autopoprawką 

w punkcie 3, w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie stypendiów sportowych Burmistrza Miasta Dęblin na 2015 rok oraz wręczenie 

wyróżnienia laureatowi konkursu matematycznego Magdalenie Laszczewskiej, podziękowań 

rodzicom, nauczycielce i dyrektorowi. 

4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

5. Zapytania, interpelacje i wnioski. 

6. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p.poż. w mieście Dęblin w 2014 roku. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2015 rok; 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

c) zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości oraz określenia warunków 

udzielania pomocy de minimis dla przedsiębiorców tworzących nowe inwestycje i nowe 

miejsca pracy na terenie Miasta Dęblin; 

d) zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Dęblin; 

e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty; 

f) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi; 

g) przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Miasta Dęblin na lata 2015-2020, 

z perspektywą do 2030 roku; 

h) uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Dęblin w roku 2015”; 

i) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w opłacie z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości; 
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j) wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej działki położonej w obrębie przy 

ul. Kazimierza Jagiellończyka w Dęblinie; 

k) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej własność gminy Miasta Dęblin 

na nieruchomości stanowiące własność Powiatu Ryckiego, położone na terenie miasta 

Dęblin; 

l) wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie na czas nieoznaczony prawa użytkowania 

części działki nr 4080/12 położnej w Dęblinie przy ul. Generała Kowalskiego; 

m) przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej; 

n) utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Miasta Dęblin w wyborach 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 10 maja 2015 r. 

8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

9. Zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady Miasta. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 

Wręczenie stypendiów sportowych Burmistrza Miasta Dęblin na 2015 rok oraz wręczenie 

wyróżnienia laureatowi konkursu matematycznego Magdalenie Laszczewskiej, podziękowań 

rodzicom, nauczycielce i dyrektorowi. 

Odbyło się uroczyste wręczenie stypendiów sportowych zawodnikom, którzy w 2014 roku 

osiągnęli wybitne wyniki sportowe. Burmistrz Miasta - Beata Siedlecka wręczyła pamiątkowe 

dyplomy oraz pogratulowała laureatom, życząc dalszych sukcesów. 

W bieżącym roku warunki otrzymania stypendium spełniło dziewięcioro zawodników: Małgorzata 

Kołdej (lekkoatletyka) reprezentująca Klub Sportowy Agros Zamość, Natalia Gruszczyńska 

(siatkówka plażowa) trenująca w UKS SMS Łódź oraz siedmiu zawodników Dęblińskiej Szkoły 

Taekwon-do: Michał Filipowski, Daniel Kardas, Dominik Janiszek, Radosław Kolek, Jakub Kłos, 

Marceli Antosik i Patryk Surynt. 

 

Następnie Burmistrz Miasta - Beata Siedlecka oraz Przewodniczący Rady Miasta - Waldemar 

Chochowski wręczyli z serdecznymi gratulacjami nagrodę i dyplom Magdalenie Łaszczewskiej – 

laureatce kuratoryjnego konkursu matematycznego. Gratulacje otrzymali również rodzice laureatki, 

nauczyciel matematyki - pani Jadwiga Kleczkowska ze Szkoły Podstawowej nr 2 w Dęblinie oraz 

Dyrektor SP nr 2 - Sławomir Ojrzyński. 

 

Ad. pkt 4. 

Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta - Waldemar Chochowski – poinformował o swojej pracy między 

sesjami: 

 20 lutego – odbyła się sesja Rady Miasta Dęblin. 

 25 lutego – spotkałem się z Panem Tadeuszem Opieką - inicjatorem budowy pomnika Ireńskich 

Żydów, który chciałby umieścić również na budynku Miejskiej Biblioteki Publicznej tablicę 

upamiętniającą zagładę Żydów Ireńskich. Uroczystość odsłonięcia obu obiektów odbyłaby się 

w dniu 6 maja 2015 r. 

 27 lutego – w Miejskim Domu Kultury odbył się wieczór poezji w ramach Konkursu im. Marii 

Pawlikowskiej-Jasnorzewskiej. 

 28 lutego – uczestniczyłem w finale turnieju siatkówki organizowanym w powiecie ryckim. 

Drużyna męska Klubu Libero z Dęblina zajęła I miejsce, natomiast żeńska II miejsce. 

 4 marca – odbyło się spotkanie władz Miasta z Prezesem i pracownikami Miejskiego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej. Podejmowane tematy dotyczyły nałożenia dodatkowych obowiązków 

na Spółkę oraz wynagrodzeń pracowników. 

 5 marca – brałem udział w uroczystości Dnia Kobiet zorganizowanym przez Klub Seniora 

„Bliżej Siebie”. 
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 6 marca – odbyła się przysięga elewów Centrum Szkolenia Inżynieryjno-Lotniczego 

w Dęblinie. 

 6 marca – uczestniczyłem w zebraniu Klubu Sportowego Czarni Dęblin, na którym rezygnację 

złożył Zarząd Klubu. 

 6 marca – brałem udział w wystawie malarstwa pani Beaty Wojdat w Miejskim Domu Kultury. 

 10 marca – nastąpiło wręczenie certyfikatu „Srebrnej Szkoły” oraz „Bezpiecznej Szkoły” dla 

Liceum Lotniczego w Dęblinie.  

 18 marca – uczestniczyłem w spotkaniu z posłem Stefanem Niesiołowskim, które odbyło się 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących oraz w Urzędzie Miasta Dęblin. 

 19 marca – w Klubie Uczelnianym WSOSP odbył się przegląd artystów z ternu Polski, którzy 

działali przy jednostkach wojskowych. 

 19 marca – Dni Otwarte Szkoły Podstawowej nr 2 w Dęblinie. 

 22 marca – odbyło się Zebranie Sprawozdawczo-Wyborcze Mieszkańców Osiedla Żdżary, 

Przewodniczącym Zarządu Osiedla został pan Krzysztof Osipiak. 

 24 marca – brałem udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

opiniującej materiały na dzisiejszą sesję. 

 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka przedłożyła informację o swojej pracy w okresie 

od 20.02.2015 r. do 26.03.2015 r.  

 3 marca – odbyło się zebranie członków Lokalnej Grupy Działania w Rykach, gdzie podjęto 

uchwałę o przyjęciu Miasta Dęblin w poczet członków LGD.  

 4 marca – uczestniczyłam w spotkaniu z dyrektorami placówek oświatowych w Dęblinie, dla 

których gmina Dęblin jest organem prowadzącym, na którym poruszane były kwestie związane 

z bieżącą działalnością tych placówek oraz zasady współpracy z nowymi władzami 

wykonawczymi gminy. 

 4 marca – brałam udział wraz z członkami Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta 

Dęblin w spotkaniu ze związkami zawodowymi Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej 

sp. z o.o. w Dęblinie w sprawie regulacji płacowych pracowników MZGK oraz zasad realizacji 

zawartych pomiędzy gmina a spółką umów wykonawczych. 

 5 marca – uczestniczyłam na spotkaniu w Lublinie z szefem Rejonowego Zarządu 

Infrastruktury płk Krzysztofem Kołb – Sieleckim w sprawie współpracy miasta Dęblin z RZI 

oraz przekazania nieodpłatnie na rzecz Miasta Dęblin niezabudowanych nieruchomości 

służących celom publicznym. 

 5 marca – uczestniczyłam w uroczystości Dnia Kobiet zorganizowanej przez Klub Seniora 

w świetlicy na ulicy 1 Maja w Dęblinie.   

 6 marca – odbyłam spotkanie z dyrektorem spółki „Lunamed” – Tomaszem Patyrą oraz 

z dyrektorem Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie – Leonem 

Famulakiem, na którym omawialiśmy możliwości techniczne otwarcia nocnej i świątecznej 

pomocy lekarskiej w Dęblinie. 

 6 marca – brałam udział w kolejnym Walnym Zebraniu Członków KS Czarni Dęblin, na którym 

nowo wybrany Zarząd Klubu złożył rezygnację. 

 10 marca – odbyło się spotkanie z dyrektorem Miejskiego Zakładu Transportu w Puławach oraz 

przedstawicielem organizatora - Urzędu Miejskiego w Puławach, którzy dokonali w terenie 

pomiaru długości trasy przejazdu środków transportu należących do zasobu puławskiego 

przewoźnika w celu obliczenia kosztów usługi, tj. zabezpieczenia transportu mieszkańców 

na terenie miasta Dęblin. 

 10 marca – uczestniczyłam w Klubie Uczelnianym WSOSP w uroczystości wyróżnienia 

Ogólnokształcącego Liceum Lotniczego w Dęblinie tytułem „Srebrnej Szkoły 2015 r.” 

w rankingu „Perspektywy” w kategorii liceów ogólnokształcących w kraju. OLL mogło też 

poszczycić się certyfikatem „Wiarygodna Szkoła” jako placówka oświatowa zaufania, dbająca 

o poziom nauczania i bezpieczeństwo swoich uczniów.  
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 11 marca – w Ministerstwie Pracy i Polityki Społecznej w Warszawie spotkałam się z Minister 

Elżbietą Seredyn w sprawie omówienia możliwości pozyskania środków zewnętrznych 

na przedszkola, żłobki oraz domy wsparcia dziennego dla osób starszych. 

 11 marca – uczestniczyłam w Warszawie w podpisaniu porozumienia dotyczącego przyszłej 

współpracy handlowej pomiędzy Konsorcjum Polskich Zakładów Lotniczych Sp. z o.o. 

i Sikorski Aicraft oraz Wojskowymi Zakładami Lotniczymi Nr 1 S.A. Jeżeli Ministerstwo 

Obrony Narodowej rozstrzygnie przetarg na zakup śmigłowców wielozadaniowych dla polskiej 

armii Blackhawk i Seahawk Firmy PZL Mielec i Sikorski Aircraft zainwestują w dęblińskie 

Wojskowe Zakłady Lotnicze ok. 200 mln. dolarów na transfer nowoczesnych technologii 

z zakresu modernizacji, napraw i obsługi śmigłowców. 

 13 marca – odbyło się spotkanie przedstawicieli miasta Dęblin z dyrektorem Zakładu Usług 

Komunalnych w Puławach odnośnie współpracy gminy Dęblin z zakładem utylizacji, a także 

odnośnie omówienia zasad spłaty zadłużenia Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej  

Sp. z o.o. w Dęblinie wobec ZUK. 

 18 marca – uczestniczyłam w spotkaniu w Senacie RP, gdzie Wicemarszałek Senatu Jan 

Wyrowiński otworzył wystawę, pt.: „Szkoła marzeń. 90 lat Szkoły Orląt w Dęblinie.  

Ekspozycja zaprezentowana w Senacie zainaugurowała jubileuszowe obchody 90-lecia „Szkoły 

Orląt”. 

 18 marca – uczestniczyłam w spotkaniu z Marszałkiem Sejmu Stefanem Niesiołowskim, który 

najpierw spotkał się z młodzieżą w Liceum Ogólnokształcącym w Dęblinie, a następnie 

z mieszkańcami miasta i przedsiębiorcami w Urzędzie Miasta. Na spotkaniu poruszane były 

tematy aktualnej sytuacji w kraju i na Ukrainie, a także potrzeba utrzymania Wyższej Szkoły 

Oficerskiej Sił Powietrznych jako odrębnej uczelni, jak też 6. Szpitala Wojskowego 

z Przychodnią oraz możliwość udostępnienia obiektów kulturalnych będących w zarządzie 

wojska - na potrzeby mieszkańców miasta.  

 18 marca – odbyło się szkolenie obronne wójtów, burmistrzów i starostów u Wojewody 

Lubelskiego, na którym samorząd reprezentował Sekretarz Michał Dziubka. 

 19 marca – odbył się Dzień Otwarty Szkoły Podstawowej nr 2 w Dęblinie, gdzie samorząd 

reprezentowali Przewodniczący Rady Waldemar Chocholski i Wiceprzewodniczący Rady 

Henryk Wiejak oraz Naczelnik Wydziału Oświaty Anna Wojdyła-Pawlak. 

 20 marca – spotkałam się z Komendantem Komendy Powiatowej Policji w Rykach  

i z Komendantem Komisariatu Policji w Dęblinie odnośnie współpracy gminy z Policją, gdzie 

omawialiśmy realizację wspólnych przedsięwzięć oraz wzajemnej pomocy. 

 20 marca – odbył się odbiór końcowy II etapu zadania: „Realizacja chodnika w ul. Kowalskiego 

w Dęblinie”. 

 20 marca – odbyło się kolejne Walne Zebranie KS Czarni Dęblin, gdzie przyjęto rezygnację 

nowego Zarządu jednak nie wybrano następnego. Kolejny termin Zebrania wyznaczono 

na dzień 28.03.2015 r. 

 22 marca – uczestniczyłam w zebraniu wyborczym zarządu Osiedla Żdzary, gdzie 

na przewodniczącego Zarządu wybrano Pana Krzysztofa Osipiaka. 

 25 marca – spotkałam się z Ministrem Joanną Muchą, która w tym dniu sprawowała w Urzędzie 

Miasta dyżur poselski, w trakcie którego mieszkańcy miasta mogli zgłaszać swoje postulaty. 

 26 marca – w Zespole Szkół Nr 3 w Dęblinie odbył się dziesiąty konkurs recytatorski 

pod tytułem: „Kolumbowie”, w którym brała udział młodzież szkół gimnazjalnych 

i ponadgimnazjalnych z Powiatu Ryckiego.  

 W dniu 26.03.2015 r. do Urzędu Miasta Dęblin wpłynęło zawiadomienie Naczelnik Urzędu 

Skarbowego w Puławach o zajęciu wierzytelności pieniężnej, czyli należnego Klubowi 

Sportowemu Czarni Dęblin inkasa z tytułu opłaty targowej, na poczet zadłużenia należnego 

Zakładowi Ubezpieczeń Społecznych, jak też Urzędowi Skarbowemu, które powstało od 2006 r. 

do 2013 r. 
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Ad. pkt 5. 

Zapytania, interpelacje i wnioski. 

 Radny Andrzej Banaś: 

− odnośnie podpisanych w 2001 r. przez Miasto Dęblin umów z innymi miastami partnerskimi 

w ramach zjednoczonej Europy, tj. z Drohobyczem na Ukrainie i Sedriną we Włoszech, 

przypomniał, że powstał wtedy również program współpracy z miastami partnerskimi, który 

de facto obowiązywał do 2007 r. Podjęte wówczas działania miały służyć wymianie 

doświadczeń, informacji między wszystkimi podmiotami, jak również udzielaniu pomocy 

w różnym zakresie. Zapytał, co pozostało z tych przedsięwzięć i szczytnych celów. Uważa, 

że pozostały tylko napisy przy wjeździe i wyjeździe z Dęblina informujące, że miastami 

partnerskimi Dęblina jest Drohobycz, Sedrina i Rumia, w związku z tym postawił wniosek 

o wznowienie kontaktów z władzami Drohobycza, a przede wszystkim przeprowadzenie 

zbiórki pieniędzy dla Wschodniej Ukrainy w związku z agresją Rosji i trwającą tam wojną. 

Zaproponował przekazanie zebranej kwoty na ręce władz Drohobycza; 

− odnośnie 2 działek o numerach 4080/33, nr 4080/66 o łącznej powierzchni 66 arów, 

położonej w obrębie Dęblin w sąsiedztwie Komendy Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił 

Powietrznych, które były już niejednokrotnie zgłaszane do sprzedaży w drodze przetargu 

nieograniczonego, zauważył, że do tej pory nie ma informacji o jakichkolwiek oferentach 

chcących je nabyć. W związku z tym złożył wniosek o wygospodarowanie środków 

i wykonanie na tych działkach parkingów dla studentów WSOSP z obiektami 

towarzyszącymi, z uwagi na zwiększającą się z każdym rokiem liczbę studentów, których 

jest w tej chwili około 2 000, a są plany zwiększenia tej liczby do 5 000. W tej chwili 

brakuje miejsc parkingowych, a mieszkańcy osiedla Lotnisko skarżą się na trudności 

zaparkowania samochodów przy mieszkaniu. Poza tym radny zawsze podkreślał, że nasze 

miasto jest bardzo przyjazne dla gości. Wyższa Szkoła Oficerska Sił Powietrznych 

od początku promuje nasze miasto, zawsze działała na rzecz i dobra Dęblina, dzięki niej 

możemy się rozwijać. Uważa, że przyszedł czas, aby Miasto zrobiło coś dla Szkoły. 

Budowa parkingów ułatwi pobyt naszym gościom i zacieśni współpracę z WSOSP; 

− wnioskował o podjęcie działań i zainicjowanie remontu drogi wzdłuż ogrodzenia lotniska, 

od osiedla Masów do Bobrownik (równiarka i walec), we współpracy z Burmistrzem Miasta 

Ryk, ponieważ mieszkańcy Dęblina i Bobrownik często z niej korzystają. Droga nie jest 

utwardzona i nie ma takiej potrzeby, ale jakość jej przejezdności pogorszyła się znacznie 

po budowie światłowodu.  

 Radny Robert Pasek: 

 zgłosił problem na ul. Chabrowej, gdzie po deszczu wychodzi czarna maź i przy krawędzi 

jezdni tworzy się zastoina wodna; 

 poprosił obecnych na sesji przedstawicieli policji o kontrole szybkości poruszających się 

pojazdów na ul. Lipowej i Konopnickiej. 

 Radny Jerzy Sobiech: 

 wnioskował o pielęgnację drzew przy ul. Partyzantów, ponieważ gałęzie wiszą bardzo nisko 

nad chodnikiem; 

 zwrócił się z prośbą o zakup kontenera dla osiedla Żdżary ze względu na brak warunków 

do przeprowadzania zebrań mieszkańców; 

 zgłosił dużą zastoinę wodną przy ul. Partyzantów na wysokości posesji nr 19, która 

powstaje przy opadach deszczu. 

 Radny Witold Zamojski poprosił o usunięcie gałęzi pozostałych przy ul. Lipowej po usunięciu 

drzew. 

 Radny Henryk Wiejak: 

 wnioskował o podjęcie działań w celu poprawy estetyki i warunków przeciwpożarowych 

przy drodze wojewódzkiej nr 801 (zarośla na gruntach prywatnych) oraz na osiedlu Młynki 

(posesja 137 - wysokie trawy); 
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 wnioskował o podjęcie działań w celu przystąpienia do pozyskania środków finansowych 

na rewitalizację stadionu piłki nożnej Klubu Sportowego Czarni Dęblin; 

 zapytał, jaki jest stan projektowy i kiedy zakończą się działania odnośnie koncepcji 

przebudowy trasy 801; 

 w związku z obecnością na sesji dziennikarki „Twojego Głosu” i artykułem dotyczącym 

Klubu Sportowego Czarni Dęblin zacytował swoją wypowiedź z sesji w dniu 30 grudnia 

2014 r., aby mieszkańcy, którzy czytali artykuł w „Twoim Głosie” mieli możność 

skonfrontowania.    

„Radny Henryk Wiejak – chciałby przypomnieć, że Klub Sportowy Czarni Dęblin 

promuje Dęblin na zewnątrz. Sytuacja finansowa jest trudna, ale nie wyobraża sobie, aby 

w Dęblinie zabrakło działalności Klubu. Podkreślił, że ostatni Zarząd Klubu pracuje 

społecznie i wątpi żeby taka sytuacja była w innych miastach, za co zawsze przekazuje 

słowa uznania i podziękowania. Cieszy go fakt, że trenerami I drużyny są ówcześni 

zawodnicy. Uważa, że jest wiele sposobów pomocy Klubowi. Radny postawił wniosek 

o 90% inkasa od opłaty targowej dla Klubu, ponieważ sytuacja wskazuje na udzielenie 

pomocy.” 

 Radny Mieczysław Grobel skierował do radnego A. Banasia pytanie skąd wziąć środki 

na budowę parkingu dla studentów WSOSP. 

 Radny Waldemar Chochowski: 

 podziękował w imieniu mieszkańców Wspólnoty Mieszkaniowej 3A przy ul. 15 Pułku 

Piechoty Wilków za nowy chodnik i za naprawę zaniżeń przy wjeździe; 

 w związku z trudną sytuacją w Klubie Sportowym Czarni Dęblin, zauważył, że w Dęblinie 

jest jeszcze jedna drużyna piłkarska, tj. Uczniowski Klub Sportowy „Gabaryty”, który 

składał wniosek w celu uzyskania dotacji 8 000 zł dla organizacji pożytku publicznego 

w ramach ogłoszonego konkursu. Radny zaproponował, żeby bardziej zasponsorować ten 

klub, jeśli „Czarni” nie będą mogli brać udziału w rozgrywkach; 

 zapytał, jaki był koszt nowej strony internetowej Miasta Dęblin i z jakich funduszy strona 

powstała. 

 Radny Waldemar Warenica zaapelował do policji o częstsze patrole na osiedlu Wiślana 

w związku z piciem alkoholu pod chmurką. 

 Radna Krystyna Mikusek wnioskowała o: 

 uzupełnienie ubytków w jezdni na ul. Królowej Jadwigi, Jagiełły, Królewskiej, 

Warneńczyka na osiedlu Jagiellońskim; 

 przegląd placów zabaw w mieście oraz doposażeniu placu zabaw w osiedlu Stawy i osiedlu 

Jagiellońskie, jak również naprawę ławek na boisku na osiedlu Jagiellońskie. 

 Radna Renata Mikusek – zapytała, na jakim etapie są prace przyłączenia do kanalizacji osiedli 

Michalinów i Rycice. Sprawa jest ważna dla mieszkańców, ponieważ dopóki nie będzie 

wodociągu i kanalizacji nie zostanie udzielona też pomoc przy budowie ulic, np. ul. Okrzei. 

 Radny Andrzej Banaś wnioskował o przegląd wszystkich placów zabaw z udziałem 

przewodniczących zarządów osiedlowych. 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Podchorążych - Krzysztof Potocki: 

 zwrócił się do policji o ustawienie radaru lub w inny sposób kontrolowanie prędkości 

pojazdów wjeżdżających do Dęblina od strony Puław; 

 wnioskował o uporządkowanie działki (usunięcie śmieci) między ulicą Balonną a torami 

kolejowymi, czyli terenu kolejowego; 

 zapytał, czy w bieżącym roku będzie doprowadzona do osiedla Podchorążych woda z ujęcia 

miejskiego, ponieważ dotychczasowa jakość wody jest zła. 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Żdżary - Krzysztof Osipiak: 

 zgłosił problem braku lokum dla Zarządu Osiedla na zebrania oraz dla młodzieży; 

 zwrócił się prośbą do policji odnośnie picia alkoholu na osiedlu Żdżary przy sklepach 

i stawiania samochodów na chodnikach wzdłuż ul. Kockiej, przez co niszczona jest trawa. 
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Ad. pkt 6. 

Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p.poż w mieści Dęblin w 2014 roku. 

Komendant Komisariatu Policji - podkom. Marek Niedbalski – przedstawił informację o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz działaniach policji na terenie miasta Dęblin w 2014 r. 

(stanowi załącznik do protokołu). 

Komendant poinformował, że w 2014 roku stan bezpieczeństwa i porządku publicznego 

na terenie Dęblina pozostał na poziomie zbliżonym do 2013 r. W kategorii bójki i pobicia 

odnotowano tylko jedno zdarzenie, w kategorii kradzieży rzeczy odnotowano znaczny spadek 

z 59 w 2013 r. do 48 w 2014 r., tj. o 11 przypadków, kradzieży i rozbojów – było 5 oraz 3 kradzieże 

samochodów. W kategorii przestępczości narkotykowej policjanci ujawnili o 6 więcej przypadków, 

czyli 9. Zanotowano spadek przypadków uszczerbku na zdrowiu, było ich 3. Ogółem nastąpił 

spadek zanotowanych przestępstw w Dęblinie łącznie we wszystkich kategoriach o 119, ponieważ 

w 2013 r. było ich 357, natomiast w 2014 r.-238. 

W 2014 r. policjanci z pionu kryminalnego wiele czasu poświęcali na prowadzenie procesu 

dowodowo-wykrywczego o przestępstwa gospodarcze, które polegały między innymi na 

oszustwach internetowych, zawieraniu fikcyjnych umów i wyłudzaniem pieniędzy. 

Do sukcesów Komisariatu Policji w Dęblinie na płaszczyźnie przestępczości kryminalnej 

należy zaliczyć ustalenie i zatrzymanie sprawców rozboju na mieszkańcach Dęblina, wobec których 

został zastosowany środek zapobiegawczy w postaci tymczasowego aresztowania, jak również 

wykrycie sprawcy szeregu włamań oraz zatrzymanie chuliganów podczas zabezpieczenia meczu 

piłkarskiego w Dęblinie. 

W 2014 r. policjanci dużo uwagi poświęcili na prowadzenie spraw dotyczących przemocy 

w rodzinie. W trakcie prowadzonych postępowań wspierali osoby pokrzywdzone, często bezradne, 

wskazywali tok postępowania oraz instytucje zajmujące się pomocą ofiarom przemocy w rodzinie. 

Ogółem przeprowadzono 27 dochodzeń. W 3 sprawach na wniosek policji sąd zastosował areszt 

tymczasowy w stosunku do sprawcy przemocy. 

Nadal systematycznie prowadzone są czynności sprawdzania stanu trzeźwości kierowców, 

w 2014 r. ujawniono 102 przypadki kierowania w stanie nietrzeźwości, z których 31 

zakwalifikowano jako przestępstwa, a 71 jako wykroczenia. Odnotowano 120 kolizji drogowych, 

o 9 mniej niż w 2013 r. W 2014 r. nie odnotowano żadnego wypadku śmiertelnego. 

W 2014 r. na terenie Dęblina odnotowano 945 interwencji, w tym przeprowadzono 

257 interwencji domowych. Komendant podkreślił zasługi współpracy z Ośrodkiem Pomocy 

Społecznej, z Miejską Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz z Zespołem 

Interdyscyplinarnym do Spraw Przemocy w Rodzinie w Dęblinie. 

Średni czas reakcji policjantów na zgłoszenie wyniósł niecałe 5 minut.  

W 2014 r. funkcjonariusze policji w Dęblinie wspierani przez Policję w Rykach 

zabezpieczali imprezy lokalne, m.in. Dni Dęblina, wyścig osób niepełnosprawnych, uroczystości 

państwowe i wojskowe, zakończenie lata, mecze piłkarskie. Policja była wspierana przez 

Żandarmerię Wojskową, Służbę Ochrony Kolei oraz dowódców jednostek wojskowych, a także 

Komendę Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych. 

Bardzo ważnym elementem działania prewencyjnego są działania profilaktyczne kierowane 

do rodziców dzieci i młodzieży, nauczycieli oraz mieszkańców Dęblina. Realizowane spotkania 

dotyczyły zagrożeń związanych ze spożywaniem alkoholu, narkomanii, dewiacji seksualnych, czy 

zagrożeń ze strony zwierząt. Odbywały się prelekcje i spotkania z młodzieżą w szkołach, m.in.: 

„bezpieczne ferie”, „bezpieczne wakacje”, „bezpieczna woda”, „bezpieczna droga do szkoły”. 

Rozprowadzano również elementy odblaskowe. 

W miesiącu czerwcu, wspólnie z Urzędem Miasta w Dęblinie oraz Miejskim Domem 

Kultury zorganizowano działania profilaktyczne pod hasłem „Ogólnopolski Głos Profilaktyki”, 

które promowały życie bez uzależnień. W inicjatywę włączyły się przedszkola i szkoły z terenu 

miasta.  
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Komendant Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rykach st. bryg. 

Krzysztof Miłosz – przedstawił informację o ochronie przeciwpożarowej w mieście Dęblinie 

w 2014 r. (stanowi załącznik do protokołu). 

W 2013 r. na terenie Dęblina odnotowano łącznie 187 zdarzeń, które wymagały podjęcia 

działań interwencyjnych przez straż pożarną (jest to ok. 30% wszystkich zdarzeń, jakie powstały  

w powiecie ryckim). Z odnotowanych zdarzeń - 57 to pożary, 127 - miejscowe zagrożenia oraz 

3 alarmy fałszywe (wszystkie w dobrej wierze).  

Najwięcej powstało pożarów obiektów mieszkalnych - 14, pożarów suchych traw na poboczach 

dróg i szlaków kolejowych - 13, pożarów upraw rolnych, łąk i rżysk - 11. Odnotowano również 

pożary: środków transportu, śmietników i wysypisk śmieci, pojedynczych drzew oraz budynków 

gospodarczych.  

W ubiegłym roku 13 razy strażacy pomagali innym służbom w działaniach, głównie policji, 

służbie zdrowia, służbom ochrony środowiska. 

W akcjach ratowniczo-gaśniczych prowadzonych w 2013 r. na terenie miasta Dęblin brały 

udział łącznie 309 zastępy straży pożarnej. W 200 zdarzeniach brały udział siły komendy, natomiast 

w 97 zastępy OSP działające w Krajowym Systemie Ratowniczo-Gaśniczym, jak również 3 zastępy 

OSP spoza KSRG, 7 zastępów z Wojskowej Ochrony Przeciwpożarowej oraz 2 zastępy PSP spoza 

naszego powiatu. 

W 2014 r. siły Posterunku PSP w Dęblinie wyjeżdżał do 152 zdarzeń powstałych na terenie 

miasta Dęblin, w tym 121 interwencje ratownicze prowadzono bez konieczności dysponowania 

do działań zastępów PSP z Ryk. 

Jednostka OSP KSRG Dęblin-Masów 77 razy brała udział w akcjach ratowniczo-gaśniczych. 
Należy podkreślić, że siły tej jednostki są bardzo ważne do właściwej organizacji i prowadzenia działań 

ratowniczych i gaśniczych podczas zdarzeń powstałych w Dęblinie oraz w pobliskich miejscowościach. 

W 2014 r. za pośrednictwem Komendy Powiatowej PSP w Rykach zostały przekazane 

13 jednostkom OSP z terenu powiatu ryckiego dotacje w łącznej wysokości 245 177 zł, w tym 

na zadania inwestycyjne 179 029 zł oraz na wydatki bieżące - 66 148 zł.  

Jednostka OSP Dęblin-Masów otrzymała dotację w łącznej wysokości 13 000 zł, w tym 

na zadania inwestycyjne 11 000 zł oraz na wydatki bieżące 2 000 zł. Dzięki przekazanym środkom 

zakupiła sprzęt i wyposażenie: sanie wodno-lodowe, kombinezon do pracy w wodzie oraz 

kamizelkę asekuracyjną z uprzężą ratowniczą. Z tych środków dwóch strażaków uzyskało również 

uprawnienia do kwalifikowanej pierwszej pomocy. 

Natomiast w najbliższej przyszłości konieczna jest w jednostce wymiana posiadanego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego ze zbiornikiem wodnym oraz doposażenie OSP w lekki 

samochód specjalny do przewozu strażaków-ratowników. 

Należy zaznaczyć, że OSP Dęblin-Masów obecnie spełnia prawie wszystkie normatywy 

dotyczące stanu wyszkolenia strażaków-ratowników biorących bezpośredni udział w działaniach 

ratowniczych (brak tylko przeszkolenia min. 2 strażaków na kursie naczelników OSP). 

 

Komendant Placówki Żandarmerii Wojskowej w Dęblinie – st.chor.sztab. Adam Radzikowski 
– przedstawił informację dotyczącą stanu dyscypliny i przestępczości na terenie Garnizonu Dęblin 

w 2014 r. (stanowi załącznik do protokołu). 

 W Dęblinie z uwagi na „nasycenie” wojskiem, do zadań Placówki Żandarmerii Wojskowej 

należy zabezpieczenie uroczystości wojskowych, wspierania Policji w ogólnopolskich oraz 

lokalnych akcjach, kontrola ruchu drogowego oraz prowadzenie działań profilaktycznych.  

W 2014 r. Placówka ŻW w Dęblinie wystawiła łącznie 490 patroli. W ramach akcji wspólnych 

z innymi podmiotami wystawiono 56 patroli z funkcjonariuszami Sekcji Ruchu Drogowego 

Komendy Powiatowej Policji w Rykach oraz Komisariatu Policji w Dęblinie. 

W czasie służby patrolowej między innymi skontrolowano 336 pojazdów, w tym 125 pojazdów 

prywatnych i zastosowano 99 pouczeń oraz 19 mandatów karnych. 

 W 2014 r. nie odnotowano negatywnych zdarzeń, z udziałem żołnierzy na terenie Miasta 

Dęblin, również nie odnotowano zdarzeń drogowych z udziałem żołnierzy i pracowników wojska, 

poruszających się zarówno pojazdami wojskowymi jak i prywatnymi.  
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 Ponadto na terenie odpowiedzialności Placówki ŻW w Dęblinie dokonano zatrzymania 

kilkudziesięciu osób, w tym żołnierzy i studentów cywilnych WSOSP za przestępstwa związane 

z naruszeniem przepisów ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii.  

 W celu przeciwdziałania przestępczości przeprowadzono łącznie 202 czynności z zakresu 

pracy profilaktycznej ukierunkowane na aktualnie występujące zagrożenia. 

 

Wyświetlony został film pt. „Śmierć czai się na drodze”. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Rykach - nadkom. Marek Tchórz powiedział, że zdjęcia 

przedstawione w filmie są bardzo drastyczne i miały miejsce na terenie województwa lubelskiego. 

Mają być przestrogą dla osób posiadających prawo jazdy, ponieważ większość osób przekracza 

dozwoloną prędkość. Jest to ostrzeżenie przed brawurową jazdą. 

Poinformował, że w 2013 r. i 2014 r. na terenie powiatu ryckiego nie doszło do żadnego zabójstwa, 

natomiast tylko w 2014 r. zginęło 5 osób w wyniku wypadków drogowych. 

Wiele wypadków zostało spowodowanych przez kierowców w wieku od 18 do 24 lat. 

 

Informacja złożona radnym przez Komendanta Posterunku Straży Ochrony Kolei w formie 

pisemnej stanowi załącznik do protokołu. 

  

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Sławomir Chomżyński – zwrócił się z pytaniem do Komendanta Komisariatu Policji 

w Dęblinie w sprawie kamery zainstalowanej na bloku nr 28 na osiedlu 15 PP Wilków, która 

wzbudza kontrowersje. Zapytał, czy monitoring jest prowadzony przez Komisariat Policji 

w Dęblinie i czy są przykłady, że tego typu działania podwyższają bezpieczeństwo w mieście 

i ułatwiają działanie prewencyjne. 

Komendant Komisariatu Policji w Dęblinie – odpowiedział, że Komisariat w Dęblinie nie 

ma podglądu z tej kamery. Prawdopodobnie została zamontowana przez administrację bloku. 

Radny W. Chochowski zwrócił się do Komendanta Placówki Żandarmerii Wojskowej w sprawie 

operacji antynarkotykowej, która miała miejsce na terenie garnizonu. Zapytał, czy są informacje 

na temat sprzedaży tych narkotyków wśród mieszkańców. 

Komendant Placówki Żandarmerii Wojskowej w Dęblinie – odpowiedział, że w znacznym 

zakresie tak. 

Radna Regina Rodzik poprosiła o częstsze kontrole ulic Spacerowej, Konopnickiej i Lipowej pod 

kątem prędkości pojazdów. Zwróciła uwagę na młodzież jeżdżącą bez odblasków wieczorami 

środkiem ulic na wrotkach. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Żdżary Krzysztof Osipiak zwrócił uwagę na motocykle 

pędzące ulicą Kocką. 

Kierownik Sekcji Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji w Rykach – potwierdził, 

że jest duża liczba wydarzeń w Dęblinie. Zapewnił, że patrole ruchu drogowego będą jeszcze 

częstsze. Wszystkie zgłoszone dzisiaj sugestie będą zrealizowane. 

 

Ad. pkt 7a. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

Miasta Dęblin na 2015 rok. 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) 

i poinformowała, że proponuje się wprowadzenie zmian zmniejszających i zwiększających budżet 

na podstawie wewnętrznych decyzji i potrzeb oraz: 

1. Na podstawie pisma Ministra Finansów z dnia 6 lutego 2015 r., zwiększyć budżet po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 137 762 zł w dziale – Różne rozliczenia, w rozdziale – Część 

oświatowa subwencji ogólnej dla j.s.t. do kwoty 12 532 453 zł z przeznaczeniem na wydatki 

bieżące dla poszczególnych placówek oświatowych: SOSW – 50 000 zł, SP 2 – 17 762 zł, 

ZS Nr 3 – 20 000 zł, ZS Nr 4 – 22 000 zł, ZSO – 28 000 zł. 
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2. Z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonanie następujących zmian po stronie 

wydatków budżetowych: 

 zmniejszyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

 w dziale – Oświata i wychowanie, w rozdziale – Pozostała działalność, rezerwa 

oświatowa o kwotę 12 200 zł, 

 w dziale – Kultura fizyczna, w rozdziale – Pozostała działalność, zad. inwestycyjne - 

Rozbudowa placów zabaw na terenie miasta. Budowa ogrodzenia placu zabaw 

w osiedlu Podchorążych o kwotę 40 000 zł do kwoty 45 000 zł. W wyniku zebranych 

ofert szacunkowych kosztów wykonania tego zadania, proponuje się zabezpieczyć 

środki na rozbudowę jednego z placów zabaw, natomiast w perspektywie spodziewane 

jest dofinansowanie w drodze konkursu promocyjnego kosztów rozbudowy jednego  

z kolejnych placów zabaw. 

 zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

 w dziale – Transport i łączność, w rozdziale – Drogi publiczne gminne, zadanie 

inwestycyjne - Przebudowa i budowa ulic w os. Lipowa w Dęblinie o kwotę  

140 000 zł, ze względu na konieczność dokończenia wykonania całości inwestycji  

z roku ubiegłego, po zatrzymaniu części wynagrodzenia wykonawcy, z powodu nie 

wywiązywania się z postanowień umowy w zakresie nie ukończenia przedmiotu 

zamówienia w umownym terminie, 

 w dziale – Kultura fizyczna, w rozdziale – Pozostała działalność o kwotę 22 200 zł,  

z przeznaczeniem na dotację celową dla gminy Ryki na realizację projektu powszechnej 

nauki pływania „Umiem pływać” pn. „Zdobądź Delfinka” – powszechna nauka 

pływania uczniów klas II i III szkół podstawowych w powiecie ryckim – edycja 2015, 

współfinansowanego ze środków Funduszu Zajęć Sportowych dla Uczniów 

Ministerstwa Sportu i Turystyki.  

Zmniejszono środki bieżące w tym rozdziale o kwotę 20 000 zł z przeznaczeniem 

na ww. dotację.   

rozchody: 

zmniejszyć rozchody budżetu z tytułu kredytów o kwotę 90 000 zł do kwoty 1 365 000 zł, 

w związku z renegocjacją umów kredytowych i przesunięciem płatności rat kapitału z roku 

2015 na lata następne, w wyniku nie spełnienia relacji wskaźników zadłużenia w wieloletniej 

prognozie finansowej; 

 

− dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, 

rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta na kwotę 

3 097 444 zł, w tym głównie dotyczących oświaty.  

Zgodnie z ustawą tzw. okołobudżetową z dnia 5.12.2014 r., nałożono na jednostki samorządu 

terytorialnego obowiązek przeznaczenia na zadania związane ze stosowaniem specjalnej 

organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży, tzn. dla uczniów z orzeczonym stopniem 

niepełnosprawności, środków w wysokości nie niższej niż zostały na te zadania naliczone 

w części oświatowej subwencji ogólnej. Środki na ten cel powinny być wyodrębnione w dwóch 

nowych rozdziałach, tj. 80149 - Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej 

organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych 

w szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego oraz 80150 - 

Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla 

dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych, gimnazjach, liceach ogólnokształcących.  

W związku z nowymi przepisami, zachodzi konieczność przeniesienia środków w placówkach 

oświatowych, do których uczęszczają uczniowie niepełnosprawni, w ramach posiadanego 

budżetu, z dotychczasowych rozdziałów na nowo powstałe w następujących kwotach: SP 2 – 

58 944 zł, ZS 3 – 254 589 zł, ZS 4 – 34 047 zł, ZSO – 232 546 zł, MP 3 – 93 803 zł i SOSW – 

2 380 514 zł. 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radnego H. Wiejaka martwi uszczuplenie środków na place zabaw. Uważa, ze jest możliwość 

pozyskania środków na place zabaw we wszystkich osiedlach. 

Radny W. Chochowski – powiedział, że wysokość środków w budżecie Miasta na osiedlowe place 

zabaw była efektem starań radnych.  

Obecnie padła propozycja Pani Burmistrz o przeznaczeniu 36 000 zł na plac zabaw przy 

Miejskim Przedszkolu nr 3 oraz propozycja pozyskania środków na drugi plac zabaw z konkursu 

NIVEA, który trudno przewidzieć jak się zakończy.  

Radny zaproponował w związku z zakończeniem przetargu na dużą inwestycję w zakresie 

dróg, aby z oszczędności przywrócić kwotę 85 000 zł na osiedlowe place zabaw. Jest zdania, 

że do konkursu NIVEA można też przystąpić. 

Burmistrz Miasta – wyjaśniła, że propozycja zdjęcia 40 000 zł ze środków przeznaczonych 

na place zabaw podyktowana była wykonaniem inwestycji wymiany całego placu zabaw przy 

Miejskim Przedszkolu nr 3 za kwotę ok. 36 000 zł.  

Kolejne środki, pochodzące z programu NIVEA Miasto planuje wydatkować kompleksowo 

na przedszkolny plac zabaw na os. 15 Pułku Piechoty Wilków. Wyniki konkursu będą znane 

30.04.2015 r. Nowe zabawki byłyby pod opieką dyrektorów, więc nie byłyby niszczone.  

Z modernizowanych placów zostaną zabawki, które można wykorzystać po wnikliwej analizie 

potrzeb. Pod koniec roku uruchomione zostaną prawdopodobnie środki zewnętrzne na wyposażenie 

również placów zabaw przy placówkach oświatowych (można wymienić zabawki przy wszystkich 

przedszkolach oraz żłobku, więc dotychczasowe zabawki można wykorzystać na place zabaw 

w całym mieście). W związku z powyższym może się okazać, że z własnych środków wydatkujemy 

tylko 45 000 zł, a zdjęcie w tej chwili 40 000 zł nie byłoby uciążliwe. Jeśli nie uzyskamy środków 

zewnętrznych, to na następnej sesji rozważymy wniosek radnego Chochowskiego i zwrócimy 

środki dziś zabrane z placów zabaw. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania. W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem 

uchwały było 12 głosów, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. Rada Miasta przyjęła uchwałę 

Nr VI/28/2015 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2015 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7b. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała,  

że w wyniku dokonanych zmian w uchwale budżetowej na 2015 rok, dostosowano prognozę kwoty 

długu w uchwale w sprawie wieloletniej prognozy finansowej do aktualnego budżetu na 2015 rok.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania. W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

„Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/29/2015 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7c. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnień przedmiotowych od podatku 

od nieruchomości oraz określenia warunków udzielania pomocy de minimis dla 

przedsiębiorców tworzących nowe inwestycje i nowe miejsca pracy na terenie Miasta Dęblin. 

Burmistrz Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, 

że otworzyły się możliwości wynikające z przepisów unijnych. Celem projektu jest uaktywnienie 
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działalności gospodarczej dla przedsiębiorców otwierających lub rozszerzających działalność 

gospodarczą na terenie miasta Dęblin. Projekt zakłada zwolnienia określone w § 3, w ust. 1 

w przypadku podejmowania działalności gospodarczej po raz pierwszy – zwolnienie przysługuje 

w stosownych okresach, przy założeniu, że nowy przedsiębiorca zatrudniał będzie określoną liczbę 

osób na pełnym etacie i w ust. 2 została wprowadzona druga ulga przy rozwoju, dla przedsiębiorcy 

który będzie inwestował. Ulga uzależniona jest też od tego jak duże środki zostaną zainwestowane. 

Jest to mała pomoc, tzw. de minimis i nie przekracza kwoty 200 000 euro, przy czym 

przedsiębiorca korzystający z takiej pomocy przedstawia organowi wykonawczemu, czyli 

Burmistrzowi wszystkie zaświadczenia potwierdzające, że nie korzystał z takiej pomocy z innych 

instytucji. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji 

i Konsumentów z zastrzeżeniami, które zostały do projektu uchwały wprowadzone. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/30/2015 w sprawie zwolnień przedmiotowych od podatku 

od nieruchomości oraz określenia warunków udzielania pomocy de minimis dla przedsiębiorców 

tworzących nowe inwestycje i nowe miejsca pracy na terenie Miasta Dęblin. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7d. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Miasta Dęblin. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Alicja Zwierzchowska – 

przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, że projekt został przedłożony 

w związku z licznymi zmianami ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, które 

weszły w życie z dniem 1 lutego br. Projekt uchwały zakłada zmianę brzmienia § 14 poprzez 

rozszerzenie katalogu odpadów objętych minimalną częstotliwością ich wywozu. Częstotliwość 

wywozu poszczególnych odpadów stanowi ramy do podjęcia następnych uchwał. Nie ogranicza 

natomiast już realizacyjnych uchwał, czyli uchwał w sprawie szczegółowego zakresu w ramach 

posiadanych środków i możliwości płatniczych. Projekt zakłada utrzymanie w dalszym ciągu 

wywozu popiołów w sposób selektywny. Poza tym regulamin przewiduje uszczegółowienie 

sposobu postępowania z innymi odpadami, w związku z obowiązkiem utworzenia przynajmniej 

jednego Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) na terenie miasta. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny H. Wiejak – uważa, że będą zaśmiecane lasy. Natomiast na sesji powinien być obecny 

Prezes Zarządu MZGK, do którego można byłoby skierować pytania. Prosił o porządek przy 

śmietniku na os. Wiślana. 

Jego zdaniem powinna być zwiększona częstotliwość odbioru: 

a) Odpady surowcowe (tzw. suche) – 1 raz na miesiąc, zwiększyć na 2 razy w miesiącu, 

b) Szkło – 1 raz na 2 miesiące – zwiększyć na 2 razy w miesiącu, 

c) Odpady komunalne zmieszane – 1 raz na 2 tygodnie – zwiększyć na 1 raz na tydzień; 

d) Popiół – 1 raz na dwa miesiące – zwiększyć na 1 raz w miesiącu, 

e) Zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny - akcyjnie 1 raz w roku – zwiększyć do 3 razy 

w roku. 

Zastępca Naczelnika Wydziału GMK - A. Zwierzchowska – odpowiedziała, że minimalna 

częstotliwość określona w regulaminie stanowi ramy działania późniejszego, konieczne do podjęcia 

uchwały w sprawie opłaty. Kalkulując opłatę bierze się pod uwagę częstotliwość i zakres 

wywożonych odpadów. Przy obecnym zakresie częstotliwości wywozu koszty ponoszone 
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po podwyżce cen składowania odpadów komunalnych w Regionalnej Instalacji Odpadów 

w Puławach wynoszą za transport i zagospodarowanie 12,90 zł na osobę, do tego dochodzą koszty 

funkcjonowania administracyjnego – 0,55 zł miesięcznie na osobę, jak również dodatkowo 0,60 zł 

za Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, który Miasto musi prowadzić. Łącznie 

opłaty wynosiłyby ponad 14 zł od osoby miesięcznie. 

Jeżeli chodzi o porządek przy śmietnikach na pewno zwrócimy uwagę Miejskiemu 

Zakładowi Gospodarki Komunalnej, ponieważ wywożący odpady musi sprzątać. Nie może być 

zostawiony bałagan, dlatego poddamy kontroli przestrzeganie tej kwestii. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Państwowego Inspektora Sanitarnego.  

Podjęto rozmowy z Zakładem Unieszkodliwiania Odpadów Komunalnych w Puławach, 

który wystąpił do Urzędu Marszałkowskiego z propozycją wykorzystania popiołów do 

przesypywania odpadów, w ten sposób opłata, którą ponosi Miasto za zagospodarowanie odpadów 

uległaby zmniejszeniu do ok. 90 lub 100 zł za tonę. Obecnie płacimy 180 zł za tonę oraz 57 zł 

za transport każdej tony. Jeśli koszty ulegną zmniejszeniu będzie możliwość zwiększenia 

częstotliwości ich odbioru. Jeżeli chodzi o Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, 

to każdy mieszkaniec w ramach wniesionej opłaty za gospodarowanie odpadami będzie mógł 

nieodpłatnie dostarczać tam odpady, m.in. odpady wielkogabarytowe, sprzęt AGD, odpady 

budowlane, szkło i odpady suche. W przyszłości, po zakończeniu budowy właściwego PSZOK, 

asortyment odbieranych odpadów będzie na pewno większy. 

Na przedsiębiorcach ciąży również obowiązek odbierania sprzętu AGD i baterii, które 

są w ich sprzedaży. Właśnie zaczęły się pojawiać na koszt przedsiębiorców pojemniki na drobny 

sprzęt elektryczny i elektroniczny oraz na opakowania foliowe i baterie. 

Burmistrz Miasta – poinformowała, że Prezes MZGK Spółka z o.o. w Dęblinie był obecny w dniu 

wczorajszym na posiedzeniu komisji opiniujących materiały na sesję. Obecność Prezesa nie jest 

konieczna, ponieważ nie wiadomo, jaka spółka wygra przetarg. Uchwalane dziś uchwały należą 

wyłącznie do decyzji Miasta i pozwolą na utrzymanie poziomu opłat na dotychczasowym poziomie, 

czyli 10 zł od osoby. Częstotliwość przewidziana w regulaminie, w kolejnej uchwale dotyczącej 

wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, na dzień dzisiejszy 

pozwoli nie podwyższać kwoty opłaty. Przy zachowaniu tej częstotliwości i zasad Miasto będzie 

w stanie podołać obowiązkowi wywozu i utylizacji odpadów komunalnych przynajmniej 

w przetargu ogłoszonym na bieżący rok, zmniejszając jednocześnie koszt wartości jednej tony.  

Radny A. Banaś – poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu oraz Komisji Gospodarki Komunalnej, które zajmowały się tematem, radni doszli 

do wniosku, że do tej pory w regulaminie nie były ujęte popioły, dlatego do końca roku może być 

zaproponowana częstotliwość ich odbioru. Jeżeli częstotliwość będzie należało zwiększyć, 

to nastąpi zmiana uchwały. 

Radny Witold Zamojski – zapytał, jak będą wywożone odpady zielone, czy można je wywozić 

indywidualnie we wskazane miejsce. 

Zastępca Naczelnika Wydziału GMK - A. Zwierzchowska – odpowiedziała, że odpady zielone 

zostały wprowadzone do regulaminu i będzie konieczność ich wywozu co najmniej raz w miesiącu. 

Czym innym jest częstotliwość wywozu odpadów zielonych, wynikająca z opłaty, którą wnoszą 

mieszkańcy i która będzie przedmiotem kolejnej uchwały. W chwili obecnej nie prowadzimy 

w Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych zbiórki odpadów zielonych. Jest jednak 

rozważana propozycja lokalizacji punktu przyjęcia odpadów zielonych w innym miejscu. Jeśli 

Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej wygra przetarg, to udostępnienie na własnym terenie 

takiego miejsca jak najbardziej wchodzi w grę. 

Po dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/31/2015 w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 7e. 

Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

Burmistrz – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, że zostało 

wprowadzone ograniczenie opłaty do 50 zł od gospodarstwa domowego nawet przy większej ilości 

osób i jest to ulga skierowana do rodzin wieloosobowych.  

Wprowadziła autopoprawkę w § 1 w następującym brzmieniu: 

1. Ustala się, że opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi pobierana przez Miasto 

Dęblin, jeżeli odpady zbierane są w sposób selektywny, będzie obliczana od gospodarstwa 

domowego i zróżnicowana w zależności od liczby osób tworzących gospodarstwo domowe. 

2. Ustala się miesięczną stawkę za gospodarowanie odpadami, o której mowa w ust. 1 

w wysokości: 

1) 10,00 zł – od gospodarstwa jednoosobowego, 

2) 20,00 zł – od gospodarstwa dwuosobowego, 

3) 30,00 zł – od gospodarstwa trzyosobowego, 

4) 40,00 zł – od gospodarstwa czteroosobowego, 

5) 50,00 zł – od gospodarstwa pięcioosobowego i większego. 

3. Ustala się, że opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi pobierana przez Miasto 

Dęblin, jeżeli odpady nie są zbierane w sposób selektywny, będzie obliczana w oparciu o liczbę 

mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość. 

4. Ustala się wyższą stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli odpady 

komunalne nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny, w wysokości 20 zł miesięcznie 

od jednego mieszkańca. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu oraz Komisję Gospodarki Komunalnej. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny W. Chochowski – uważa, że nadal nie jest to właściwe rozwiązanie, ponieważ model 

rodziny 2+3 (rodzice i dzieci), gdzie jest już przywilej karty dużej rodziny nadal będzie płacić 50 zł 

i nie odczuje zmiany. Natomiast model rodziny sześcioosobowej 2+2+2 (dzieci, rodzice, 

dziadkowie) odczuje zmianę i zmniejszenie o 10 zł, mimo że posiada wyższy dochód w rodzinie 

ze względu na emerytury. Zapytał, czy jest jakiś sposób, aby typowa rodzina pięcioosobowa mogła 

zapłacić mniej za śmieci. 

Zastępca Naczelnika WGMK - Alicja Zwierzchowska – poinformowała, że ustawa o utrzymaniu 

porządku i czystości w gminie nie przewiduje zastosowania zwolnień z tytułu karty dużej rodziny, 

przewiduje natomiast możliwość wprowadzenia zwolnień całkowitych lub częściowych dla osób 

legitymujących się określonymi dochodami, upoważniającymi do korzystania ze świadczeń opieki 

społecznej. Rada może, ale nie musi uchwalić takich zwolnień. Opłata górna dla rodziny 

pięcioosobowej i większej uwzględnia możliwość, którą daje art. 6 ust. 3a ustawy, czyli 

zróżnicowanie opłaty w zależności od ilości osób oraz ilości wytwarzanych odpadów. Wszyscy 

zdają sobie sprawę, że ilość odpadów rośnie w stosunku do ilości osób do pewnego momentu, przy 

większej ilości osób ilość odpadów jest stała, a może nawet mniejsza, ale gospodarstwo 

gospodarstwu nie jest równe. 

Burmistrz Miasta – wyjaśniła, że do tej pory pobierana była opłata 10 zł od mieszkańca bez 

względu na wielkość gospodarstwa domowego, więc wprowadzając nowy zapis Miasto robi ukłon 

w kierunku gospodarstw wieloosobowych. Po raz pierwszy jest wprowadzany zapis zabraniający 

pobierania opłaty większej niż 50 zł. Do tej pory dla rodzin sześcioosobowych i większych nie było 

takiej ulgi. 

Radny Chochowski – zauważył, że do tej pory osoby, które nie miały możliwości zapłacenia 

za śmieci, mogły składać podanie o umorzenia. Skoro nie wprowadzamy ulgi dla osób 
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korzystających z pomocy społecznej, zapytał czy osoby, których nie stać na zapłatę za śmieci mogą 

nadal liczyć na umorzenia tych opłat. 

Burmistrz Miasta – poinformowała, że wpłynęło do niej 6 podań o umorzenia z zakresu opłat 

za gospodarowanie odpadami. Ściągalność tych opłat wynosi 97%, ludzie starają się je uiszczać, ale 

są rodziny, które ze względu na trudną sytuację materialną proszą o umorzenia. Jeżeli podania 

są właściwie umotywowane i dokumentacja jest przekonywująca, to staramy się umarzać 

w znacznej części, np. 2/3. Umorzenia dokonywane są na podstawie ustawy ordynacja podatkowa 

i ustawy o opłatach lokalnych. 

Zastępca Naczelnika WGMK – dodała, iż jeżeli chodzi o rodziny będące w trudnej sytuacji 

finansowej, funkcjonuje również element wsparcia jakim są dodatki mieszkaniowe, z których 

mieszkańcy korzystają. W ramach tych dodatków są uwzględniane koszty wywozu 

odpadów, dodatek pokrywa odpowiednio w zależności od dochodów część opłat poniesionych 

na zagospodarowanie odpadów komunalnych. Tak więc osoby w trudnej sytuacji nie pozostają bez 

wsparcia. 

Radny J. Sobiech – zapytał, czy 97% ściągalności dotyczy osób zadeklarowanych, czy 100% 

mieszkańców naszego miasta. 

Burmistrz – odpowiedziała, że tylko z deklaracji można naliczać opłaty. Ze 100% złożonych 

deklaracji, 97% płaci. 

Radny J. Sobiech – zapytał, ile osób zameldowanych na terenie Dęblina złożyło deklaracji, 

czy można zweryfikować, kto nie złożył deklaracji. 

Zastępca Naczelnika WGMK – odpowiedziała, że na koniec 2014 r. deklaracje na selektywną 

zbiórkę odpadów złożyło 13 398 osób zameldowanych na stałe w Dęblinie powyżej 3 miesięcy, 

w tym 5 390 osób w zabudowie jednorodzinnej i 8 008 osób w zabudowie wielorodzinnej. 

Nieselektywną zbiórkę zadeklarowało 419 osób, wszystkie w zabudowie jednorodzinnej. Zgodnie 

z wykazem nieruchomości są prowadzone wezwania osób do złożenia wyjaśnień, na przykład 

okazania czasowego meldunku w innym mieście. Są różnice w meldunku i zamieszkaniu, ponieważ 

wiele młodzieży studiuje poza Dęblinem, wiele osób wyjeżdża do pracy za granicę. Starsze osoby 

są pod opieką osób zamieszkujących w innych miejscowościach. Egzekucja jest prowadzona 

na bieżąco. Obecnie szacuje się, że w systemie będzie już 13 760 osób, dlatego działania 

prowadzone sukcesywnie pozwolą na wyłapanie osób unikających płatności. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/32/2015 sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7f. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Alicja Zwierzchowska – 

przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, że został przedłożony 

w związku ze zmianami przepisów. Projekt uchwały uwzględnia zmiany dotyczące zgłaszania 

reklamacji jakości świadczonych usług. Jest to nowy obowiązek i być może pozwoli na lepszą 

kontrolę jakości wykonywania usług przez przedsiębiorcę, który wygra przetarg. Częstotliwość 

uległaby zmianie do częstotliwości gwarantującej utrzymanie opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 
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W dyskusji głos zabrali: 

Radny H. Wiejak – zaproponował zmiany do § 3 ust. 1: 

- odpady zmieszane 1 raz na 2 tygodnie – wnioskuje zwiększyć na 1 raz na tydzień, 

- szkło – 1 raz na dwa miesiące – zwiększyć na 1 raz w miesiącu, 

- popiół – 1 raz na dwa miesiące – zwiększyć na 1 raz w miesiącu, 

- odpady wielkogabarytowe - akcyjnie 1 raz w roku – zwiększyć do 3 razy w roku, 

- zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny - akcyjnie 1 raz w roku – zwiększyć do 3 razy w roku. 

Zastępca Naczelnika Wydziału GMK - A. Zwierzchowska – odpowiedziała, że zmiana zakresu 

spowoduje konieczność uchwalenia wyższej stawki opłaty za odpady komunalne, ponieważ każdy 

kolejny wywóz podnosi koszt. Poza tym bardzo dobrze sprawdził się dotychczasowy wywóz 

odpadów, częstotliwość wywozu podraża koszty. Wzrost opłat będzie dla mieszkańców uciążliwy. 

Obecny system przy funkcjonowaniu PSZOK na pewno zda egzamin, zwłaszcza, że sprawdził się 

we wszystkich ościennych gminach. 

Radny W. Chochowski – powiedział, że w zabudowie wielorodzinnej są pojemniki na odpady 

zmieszane i do zbiórki selektywnej, które dostarczyło MZGK. Zauważył, że do zbiórki selektywnej 

powinny być miejskie pojemniki, dlatego zapytał, czy Miasto kupi nowe pojemniki i przekaże 

je MZGK. Zapytał też, kto będzie utrzymywał i konserwował pojemniki, bo na dzień dzisiejszy 

na osiedlach mieszkańcy sami muszą je czyścić i oznaczać, z uwagi na to, że naklejki zamawiane 

przez MZGK są płaskie a nie okrągłe. Mieszkańcy dalej nie wiedzą, że papier i plastik można 

wrzucać do jednego pojemnika, bo są źle oznaczone. 

Zastępca Naczelnika Wydziału GMK – odpowiedziała, że koszt wyposażenia nieruchomości w 

zabudowie jednorodzinnej w pojemniki do selektywnej zbiórki w zabudowie jednorodzinnej został 

wliczony do systemu i w drodze przetargu, gdy będzie wyłaniany wykonawca usługi, będzie 

włączona również dzierżawa tych pojemników. Jeżeli przetarg wygra MZGK w dalszym ciągu 

pojemniki na selektywną zbiórkę odpadów będą w jego zarządzie. W wymogach będzie 

konieczność oznakowania tych pojemników zgodnie z wymogami wynikającymi z regulaminu 

utrzymania czystości i porządku. Poza tym na posiedzeniu komisji padła propozycja, że dokładne 

informacje dotyczące lokalizacji PSZOK, jak również sposobu umieszczania odpadów 

w pojemnikach zostaną umieszczone przy tych pojemnikach. Miasto nawiąże również kontakt 

z administracją budynków wielorodzinnych, aby takie informacje wywieszono w budynkach. 

Zwrócimy się również do zarządów osiedlowych, by wywiesiły takie informacje na swoich 

tablicach ogłoszeniowych. Wszystkie działania mają na celu dotarcie do mieszkańców. 

Radny A. Banaś – dodał sprostowanie, że jeżeli chodzi o gospodarstwa indywidualne, miała być 

informacja indywidualna dla każdego.  

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/33/2015 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. pkt 7g. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju 

Miasta Dęblin na lata 2015 – 2020, z perspektywą do 2030 roku. 

Burmistrz Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, 

że Strategia rozwoju miasta to jeden z kluczowych, lokalnych dokumentów strategicznych, 

w oparciu o który będzie można ubiegać się o środki zewnętrzne na realizację zadań miasta. 

Wskazuje kierunki prowadzenia polityki zapewniającej szeroko pojęty trwały, zrównoważony 

rozwój miasta oraz spójność społeczno – gospodarczą i terytorialną. Obowiązująca Strategia 

Rozwoju Lokalnego Miasta Dęblin na lata 2008 - 2015 została przyjętą do realizacji uchwałą 

Nr XXV/163/2008 Rady Miasta Dęblin z dnia 22 kwietnia 2008 roku. 
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Przystąpienie do opracowania nowej strategii otworzy procedurę składania postulatów przez 

mieszkańców miasta. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/34/2015 w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii 

Rozwoju Miasta Dęblin na lata 2015 – 2020, z perspektywą do 2030 roku. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7h. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Dęblin w roku 

2015". 

Burmistrz Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, 

że przyjęty program pozwoli na zawarcie przez Miasto Dęblin umów na odławianie zwierząt 

bezdomnych i opiekę nad tymi zwierzętami w 2015 r. Projekt uchwały został zaopiniowany 

zgodnie z przepisami prawa przez Inspekcję Weterynaryjną jak również przez Zarząd Wojskowego 

Koła Łowieckiego, czyli koło łowieckie działające na terenie danej gminy. Obie opinie 

są pozytywne, bez uwag. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/35/2015 w sprawie uchwalenia "Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Dęblin 

w roku 2015". Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7i. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w opłacie 

z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa – przedstawił 

projekt uchwały (stanowi załącznik), który spowoduje uaktywnienie pewnych obszarów i wpływów 

do budżetu. Chodzi o uregulowanie możliwości udzielania przez Radę Miasta bonifikaty osobom 

zainteresowanym dokonaniem przekształcenia użytkowania wieczystego w prawo własności. 

Uchwała ma za zadanie uregulować kompleksowo sprawę udzielania ulg, żeby nie przygotowywać 

każdorazowo odrębnego projektu uchwały, gdy ktoś się zgłosi z wnioskiem o przekształcenie.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/36/2015 w wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

w opłacie z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7j. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej 

działki położonej w obrębie przy ul. Kazimierza Jagiellończyka w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa – przedstawił 

projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że został przygotowany w związku 



 

Protokół Nr VI sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 27 marca 2015 r. 

 

18 

z wnioskiem właściciela działki nr 880/5 o powierzchni 0,0978 ha, położonej przy ul. Kazimierza 

Jagiellończyka, zainteresowanego zbyciem nieruchomości w całości. 
Zgodnie z planem zagospodarowania osiedla Jagiellońskie, działka jest przeznaczona częściowo 

pod drogę gminną oraz pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Przylega bezpośrednio 

do istniejącego osiedla jednorodzinnego. Nabycie działki nr 880/5 do zasobu gruntów gminy Miasta 

Dęblin, stworzy możliwość pozyskiwania dalszych działek pod drogi osiedlowe i otworzy nowe 

tereny pod zabudowę mieszkaniową. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/37/2015 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

niezabudowanej działki położonej w obrębie przy ul. Kazimierza Jagiellończyka w Dęblinie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7k. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

stanowiącej własność gminy Miasta Dęblin na nieruchomości stanowiące własność Powiatu 

Ryckiego, położone na terenie miasta Dęblin. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa – przedstawił 

projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że dotyczy zamiany działki należącej 

do Powiatu Ryckiego, na której jest pompownia ścieków komunalnych, na działkę będącą 

własnością Miasta Dęblin wydzieloną pod poszerzenie pasów drogowych dróg powiatowych. 

Uchwała ma na celu regulację stanów prawnych doprowadzając do stanu zgodnego z faktycznym 

użytkowaniem. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny H. Wiejak – zapytał, czy gdybyśmy nie dokonywali zamiany, tylko Starostwo przekazałoby 

swoje grunty na rzecz naszego miasta, to bylibyśmy pokrzywdzeni.  

Mieszkańcy nie wiedzą, które ulice są pod czyim zarządem. Uważa, że na terenie Dęblina oprócz 

dróg krajowych i wojewódzkich powinny być jeszcze tylko drogi miejskie, na których utrzymanie 

środki powinny trafiać do Miasta Dęblin. Wszystkie niepochlebne opinie na temat utrzymania dróg 

trafiają do Urzędu Miasta w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej - K. Kuropatwa – odpowiedział, że nie 

bylibyśmy pokrzywdzeni w żaden sposób, ale gdybyśmy odwrócili pytanie i zapytali, czy gdyby 

Miasto Dęblin przekazało nasze działki na rzecz Starostwa, to Starostwo też nie byłoby 

pokrzywdzone, tylko że jeżeli jest pas drogi powiatowej to powinien być w zarządzie jednego 

podmiotu. W wyniku tej uchwały nikt krzywdy nie poniesie. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/38/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości stanowiącej własność gminy Miasta Dęblin na nieruchomości stanowiące własność 

Powiatu Ryckiego, położone na terenie miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 7l. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie 

na czas nieoznaczony prawa użytkowania części działki nr 4080/12 położnej w Dęblinie 

przy ul. Generała Kowalskiego. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa – przedstawił 

projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że dotyczy ustanowienia służebności 

w zakresie infrastruktury podziemnej, czyli ciepłociągu. Agencja Mienia Wojskowego skierowała 

w 2013 roku wniosek do Burmistrza Miasta Dęblin o nieodpłatne przejęcie niezabudowanej działki 

nr 4080/12 o pow. 0,4109 ha położonej w Dęblinie przy ul. Generała Kowalskiego, wschodzącej 

w skład ogrodzonego terenu Zespołu Szkół Nr 4 w Dęblinie.   

Zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego osiedla Lotnisko, przedmiotowa działka leży 

na terenach przeznaczonych pod usługi publiczne. 

W przedmiotowej sprawie Rada Miasta Dęblin w dniu 28 listopada 2013 roku podjęła uchwałę 

nr III/293/2013 o wyrażeniu zgody na nieodpłatne nabycie działek przy ul. Spacerowej  

i ul. Generała Kowalskiego w Dęblinie. 

Obecnie Prezes Agencji Mienia Wojskowego wyraził zgodę na przekazanie nieodpłatnie Miastu 

Dęblin działki na cele związane z inwestycjami infrastrukturalnymi służącymi wykonywaniu zadań 

własnych gminy, po uwzględnieniu, że na części działki nr 4080/12 ustanowione zostanie 

nieodpłatne i na czas nieoznaczony prawo użytkowania pod realizacje inwestycji oraz przesyłania 

energii cieplnej na rzecz Rejonowego Zarządu Infrastruktury w Lublinie.  

Biorąc powyższe pod uwagę oraz fakt, iż przedmiotowa nieruchomość jest już w posiadaniu Miasta 

Dęblin, zasadne jest uregulowanie stanu prawnego zgodnie ze stanem faktycznym na gruncie. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/39/2015 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

ustanowienie na czas nieoznaczony prawa użytkowania części działki nr 4080/12 położnej 

w Dęblinie przy ul. Generała Kowalskiego. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7m. 

Uchwała w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej. 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Anna Wojdyła-Pawlak – przedstawiła projekt 

uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, że dotyczy przejęcia zadań rządowych z zakresu 

grobownictwa i cmentarzy. Po podpisaniu stosownego porozumienia z Wojewodą Lubelskim 

będziemy mogli pozyskać środki na uzupełniania braków na cmentarzu wojennym przy ulicy 

Balonnej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu oraz Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/40/2015 sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji 

rządowej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7n. 

Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Miasta Dęblin 

w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 10 maja 2015 r. 

Burmistrz – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, że w związku 

z ogłoszonymi wyborami Rada Miasta powinna utworzyć odrębny obwód głosowania w Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej, jeżeli w dniu wyborów będzie w nim przebywać co najmniej 15 wyborców. 
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Taka uchwała jest podejmowana przy każdych wyborach, dodatkowy obwód głosowania będzie 

znajdował się w 6. Szpitalu Wojskowym z Przychodnią SPZOZ przy ul. Szpitalnej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Samorządu i Porządku 

Publicznego. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VI/41/2015 sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 

na obszarze Miasta Dęblin w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych 

na dzień 10 maja 2015 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.pkt 8. 

Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka udzieliła odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

 dla radnych A. Banasia i H. Wiejaka odpowiedzi zostaną udzielone w formie pisemnej. 

 dla radnego R. Paska: 

 tworzenie się zastoiny wodnej i ciemnej mazi po remoncie ulicy Chabrowej – ciemna 

zawiesina na ul. Chabrowej jest to żużel, ul. Chabrowa będzie objęta pracami równiarki; 

 kontrole prędkości na ul. Konopnickiej i Lipowej – jeśli będą się zdarzały sytuacje 

przekraczania prędkości wystąpimy z pismem do Komisariatu Policji. 

 dla radnego J. Sobiecha: 

 pielęgnacja drzew na ul. Partyzantów – jest to droga powiatowa, dlatego wystąpimy 

z pismem o usunięcie gałęzi i pielęgnację drzew do Dyrekcji Dróg Powiatowych; 

 zakup kontenera dla mieszkańców osiedla Żdżary – sprawa była poruszana na Zebraniu 

Sprawozdawczo-Wyborczym. Planujemy nabyć budynek Spółdzielni Handlu, Produkcji 

i Usług, jeśli zejdą z ceny. Do dyspozycji jest sala konferencyjna Urzędu Miasta.  

 dla radnego W. Zamojskiego: 

 usunięcie gałęzi z ul. Lipowej – już wystąpiliśmy z wnioskiem w tej sprawie. 

 dla radnego W. Chochowskiego:  

 dotacja dla Klubu „Gabaryty” – Klub Sportowy Czarni Dęblin nie złożył zapotrzebowania 

na dotację, natomiast Klubowi „Gabaryty” udzielimy wnioskowanej kwoty 8 000 zł; 

 nowa strona internetowa Miasta Dęblin – na nową stronę internetową wydano 5 658 zł 

jednorazowo i będzie utrzymywana i serwisowana za kwotę 369 zł miesięcznie. Środki  

na to przedsięwzięcie pochodziły z działu 4300 administracja, tj. z bieżących wydatków.  

 dla radnej K. Mikusek: 

 równiarka na ulicach osiedla Jagiellońskie – na ulicy Zyndrama z Maszkowic będzie 

równiarka; 

 kałuża na ul. Jagiełły – zostanie usunięta w ramach remontów bieżących, aby woda 

odchodziła. Wszystkie drogi objęte będą dokumentacją, aby je kompleksowo 

zmodernizować; 

 plac zabaw w os. Stawy – zostanie objęty opieką; 

 popsute ławki – ławki powstały z prywatnej inicjatywy bądź z inicjatywy zarządu osiedla.   

 dla radnej R. Mikusek – kanalizacja na os. Michalinów i Rycice – jesteśmy na końcowym etapie 

projektowania. Termin zakończenia projektu został przesunięty, bowiem zatrzymał się na etapie 

umieszczenia zaprojektowanej przepompowni i braku zgody Wspólnoty Gruntowej w Stężycy, 

ale podpisaliśmy porozumienie. Są też problemy z PSS przy ul. Zielonej, bo też musimy 

uzyskać zgodę właściciela terenu. Po dogadaniu się z tymi podmiotami sprawa projektowania 

powinna się pomyślnie zakończyć. Do realizacji będziemy przystępować w najbliższych latach.  

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Podchorążych - K. Potockiego: 

 posprzątanie terenu między ul. Balonną a torami kolejowymi – jest to teren kolejowy, 

wystąpimy z nakazem jego uporządkowania; 
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 wodociąg do osiedla Podchorążych – zgodnie z wieloletnim programem rozwoju 

i modernizacji sieci oraz urządzeń wodociągowych realizowanych przez Miejski Zakład 

Gospodarki Komunalnej, zadanie zostało rozszerzone do ul. Saperów, jest na etapie 

projektowania i uzgodnień.  

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Żdżary - K. Osipiaka – ścieżka rowerowa wzdłuż 

ul. Kockiej – zadanie policji w zakresie utrzymywania bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Miasto może tylko monitować i występować do policji o dbanie o porządek. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Podchorążych - K. Potocki – powiedział, żeby kolej nie 

usuwała krzaków, bo zakrzaczenie robi się wtedy jeszcze większe i bardziej niebezpieczne. 

Radny H. Wiejak – zaproponował spotkanie z właścicielem sklepu PSS ze wsparciem Zarządu 

Osiedla Michalinów. 

Radny A. Banaś zgłaszał wnioski na poprzednim posiedzeniu Rady:  

 do wiadomości dostał informację, że jeden z wniosków został przesłany do Zarządu Dróg 

Powiatowych z zapytaniem czy oznakowanie zjazdu na ul. Spacerową z ul. Florera jest 

prawidłowe. Powiedział, że takiego wniosku nie zadawał i się z nim nie zgadza, ponieważ tam 

nie ma żadnego oznakowania, jest tylko lustro na słupie elektrycznym i wnosił o oznakowanie, 

ponieważ jest to droga boczna, więc powinna być właściwie oznakowana; 

 na wniosek dotyczący światłowodu – nie dostał odpowiedzi pisemnej dotyczącej zgłaszania 

powstałych usterek. 

Zwrócił się do radnego M. Grobla, że uwagi nie były na miejscu, ponieważ każdy radny może 

zgłosić wniosek. 

Radny W. Chochowski – odnośnie strony internetowej, powiedział, że do tej pory informacje 

o posiedzeniach komisji były dostępne. Na nowej stronie nie było informacji o posiedzeniu komisji 

w zakładce Rada Miasta, są one bardzo ukryte. 

Radny H. Wiejak – poprosił o zamiatanie ulic przed świętami. 

Odpowiedź Burmistrza Miasta – przetarg na utrzymanie drogi wojewódzkiej wygrał 

Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej i będzie się tym zajmował. Jeśli chodzi o drogę krajową 

też już został rozstrzygnięty przetarg, więc też wykonawca będzie zamiatał i mamy nadzieje, 

że zdąży do świąt. 

Przewodniczący Rady: 

 poprosił o rozszerzenie wniosku Przewodniczącego Zarządu Osiedla Podchorążych – 

K. Potockiego dotyczącego posprzątania działek kolei i zgłoszenie prośby o posprzątanie 

swoich terenów również wojska.  

 poinformował o sesji nadzwyczajnej w dniu 31 marca 2015 r. o godz. 14
00

, która została 

zwołana na wniosek Burmistrza Miasta; 

 przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych za 2014 r. do końca kwietnia.  

 

Ad. pkt 9. 

Zatwierdzenie protokołu V sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu z V sesji Rady Miasta przystąpiono do jego 

zatwierdzenia. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem protokołu było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła protokół z V sesji Rady Miasta. 
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Ad. pkt 10. 

Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar 

Chochowski zamknął VI sesję. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Ostrach 


